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Minnesanteckningar från månadsmötet 10 januari 

14 medlemmar kom den här gången 5ll mötet. Mötet hölls i lokal Engelen och det serverades kaffe/te 
med smörgås, samt lite chokladmuffins som några av medlemmarna tagit med sig, allt som vanligt för 
20 kr/person. 
Till mötet kom även en eventuell ny medlem, Tom Wickström, som i det privata är läkare, men som 
haI amatörfotografering som hobby i många år. Utöver aL fotografera, filmar han också, både med 
filmkamera och drönare. Vi hälsade honom hjärtligt välkommen och hoppades han skulle bli ny 
medlem. 

Ordföranden, Yvonne Bäckstedt öppnade mötet och höll lite informa7on kring några punkter: 
• Peter Holgersson kommer och håller eL föredrag i föreningen i mars månad 
• Visade igen på resultatet från KM 2022, för de som inte deltog i decembermötet 
• Gällande KM 2023 kommer Yvonne skicka ut mer info under veckan, bilderna 5ll KM ska vara 

tagna 2022 eller 2023 och inlämning kommer ske på mötet den 7 november 
• Diplom delades ut 5ll placeringarna 1-3 i respek5ve klass vid KM 

DäreIer presenterades ”månadens bild”, bedömningsgruppen har beståL av 4 (av 5) personer med 
Gert Eliasson som samordnare. Tema var svart/viL och 11 bidrag var inskickade och med i 
bedömningen, kommentarer på de bilder som deltagit och fåL kommentar, presenterades också.  
Det var första gången med månades bild och det var lite diskussioner kring poängsäLning och 
presenta5onen, samt om föreningen i slutet på året ska välja ut en ”årets bild” av de inskickade 
bidragen.  
Tyvärr kom inte en bild med 5ll månadens bedömning, vilket kan undvikas om alla som skickar in gör 
det via mejl med läskviLo, då det kan vara svårt annars aL veta om bilden kommit fram eller inte! 

Mallen som användes vid bedömningen, kommer skickas ut 5ll medlemmarna, då det fanns intresse 
för deLa. 

Årets 1:a (januari) var inskickad och blev Månades bild kom från Göran Klavestrand! 

Yvonne gav 5ps om Moderskeppets del om Restaurering av gamla foton, på vilka man kan rädda och 
få fram mo5v och färger igen. 

DäreIer hade 5 medlemmar med bilder i svart/viL som visades och bedömdes av övriga deltagare.  

Fråga om Östsvenskan kom upp och vi har inte hört något om när, var, hur osv kring det. Jag, BriL-
Inger fick i uppdrag aL ringa och kolla. 

Nästa möte kommer årsmötet hållas och däreIer följer eL ordinarie månadsmöte, då medlemmarna 
även då tar med bilder för bedömning. 
Till månadens bild, som ska vara tagna i januari, med tema Vinterväder och ska skickas in senast den 
31 januari. FriL svart/viL eller färg och ska skickas 5ll Göran Klavestrand den här gången, då Gert är 
bortrest. Var noga med aL kolla aL era bidrag kommer fram! 

Kontakt med Östsvenskan 
11/1 hade jag, BriL-Inger, telefonkontakt med ÖFD:s ordförande och fick följande besked: 
Datum är inte bestämt än för varken årsmöte samt inlämning 5ll Östsvenskan. DeLa pga av sjukdom i 
styrelsen, vilket fördröjt det hela. Det kommer aL komma mer informa5on, men vi kan räkna med aL 
det inte blir i april som planerat, utan senareläggs. Plats kommer vara någonstans i Åtvidaberg och 
tema som är beslutat sedan 5digare är ”Dimma”.  

SFF Styrelse via BriL-Inger


